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IZ STRU^NIH DRU[TAVA
FROM PROFESSIONAL SOCIETIES

IZBORNA SKUP[TINA
HRVATSKOG DRU[TVA ZA PERINATALNU MEDICINU

HRVATSKOGA LIJE^NI^KOG ZBORA

Hrvatski lije~ni~ki dom 20. III. 2009.

Izborna skup{tina je odr`ana 20. o`ujka. 2009. go-
dine (petak) u Hrvatskom lije~ni~kom domu, Zagreb, 
[ubi}eva 9 s po~etkom u 11 sati i zavr{etkom u 14 sati. 
Skup{tinu je otvorio predsjednik Hrvatskog dru{tva za 
perinatalnu medicinu prof. dr. Radoslav Herman, zajed-
no s potpredsjednicom dru{tva doc. dr. sc. Emiljom Ju-
reti} i tajnicom dru{tva dr. Hrvojkom Solja~i}-Vrane{. 
Nakon pozdravne rije~i prof. Herman je predlo`io slje-
de}i dnevni red:

 1. Izbor radnih tijela skup{tine:
a. Izbor verifikacijskog povjerenstva
b. Izbor radnog predsjedni{tva
c. Izbor zapisni~ara
d. Izbor ovjerovitelja zapisnika
e. Izbor izbornog povjerenstva

 2. Izvje{}e predsjednika
 3. Izvje{}e tajnice
 4. Izvje{}e rizni~ara
 5. Rasprava o izvje{}ima
 6. Predlaganje predsjednika
 7. Predlaganje I. dopredsjesdnika
 8. Predlaganje ~lanova Upravnog odbora
 9. Glasovanje za predsjednika, dopredsjednika i 

~lanove Upravnog odbora
10. Rije~ novoizabranog predsjednika
Ad 1. Dnevni red je jednoglasno prihva}en. Nakon 

toga je predsjednik prof. Herman predlo`io verifikacij-
sko povjerenstvo u sastavu: dr. Tomislav Ivi~evi}-Baku-
li}, dr. Vesna Ko{ec i dr. Mirta Star~evi}, {to je jedno-
glasno prihva}eno. Za ~lanove radnog predsjedni{tva 
izabrani su prof. dr. Ante Dra`an~i} (predsjednik) te 
prof. dr.. Vi{nja Latin i prim. dr. Zlata Beer, {to je ta-
ko|er jednoglasno prihva}eno. Za zapisni~ara je pred-
lo`en prim. dr. sc. Milan Stanojevi}, a za ovjerovitelje 
zapisnika prof. dr. Josip \elmi{ i prof. dr. Mario Podob-
nik, {to je jednoglasno prihva}eno. U izborno povjeren-
stvo predlo`eni su dr. Vedran Zlopa{a, doc. dr. Vesna 
Elve|i-Ga{parovi} i dr. Bolan~a, {to je jednoglasno pri-
hva}eno. Nakon toga je vo|enje sjednice prepu{teno 
radnom predsjedni{tvu u sastavu prof. Dra`an~i}, prof. 
Vi{nja Latin i prim. Zlata Beer.

Prof. Dra`an~i} je zahvalio u ime ~lanova radnog 
predsjedni{tva na ukazanom povjerenju, te je istaknuo 
da mu je ~ast voditi ovu skup{tinu iako je do sada vodio 
mnogo izbornih skup{tina na{ega Dru{tva. Podsjetio je 
da je ova skup{tina delegatska kako bi bile zastupljene 
sve regije Republike Hrvatske. Delegati su birani, po od 

ranijih skup{tina utvr|enom na~elu: jedan delegat na 10 
ginekologa-opstetri~ara pojedine ustanove te jedan de-
legat na 5 pedijatara-neonatologa ustanove. Zatim je 
zamolio ~lanove verifikacijskog povjerenstva da utvrde 
broj vjerodajnica i provjere legalnost skup{tine utvr|i-
vanjem kvoruma i mogu}no{}u pravovaljanog dono{e-
nja odluka. Kako }e prebrojavanje vjerodajnica potra-
jati, prof. Dra`an~i} je zamolio predsjednika Dru{tva 
prof. Radoslava Hermana da izvijesti skup{tinu o ~et-
verogodi{njem radu Dru{tva.

Ad. 2. Prof. Herman je najprije zahvalio na suradnji 
svima koji su tijekom protekle ~etiri godine doprinijeli 
uspje{nom djelovanju Dru{tva. U svome izlaganju na-
glasio je da je struka u~inila veliki pomak {to se ti~e 
smanjenja perinatalnog mortaliteta koji sada za novo-
ro|en~ad porodne te`ine iznad 500 g iznosi 7,8‰, dok 
je za me|unarodne usporedbe, za onu iznad 1000 g sve-
ga 4,9‰, na {to mo`emo biti ponosni. S druge strane 
dobro je {to je otvoren studij primaljstva na Rijeci, te je 
naglasio da }e sli~an studij biti otvoren uskoro i u Za-
grebu. Veliki problem predstavlja u~estalost carskih re-
zova koja je izme|u ekstremnih preko 30% u jednoj 
maloj bolnici i oko 10% u jednoj tercijarnoj ustanovi s 
vrlo malim perinatalnim mortalitetom. S problemom 
tendencije rasta u~estalosti carskih rezova morat }emo 
se suo~iti kao Dru{tvo i zasigurno u tome smislu ne{to 
poduzeti. To }e biti prili~no te{ka zada}a zbog toga {to 
mediji stalno prate rad u na{oj struci, stalno tragaju}i za 
senzacionalizmom koji prodaje novine. Osim toga kao 
struka sve ~e{}i su sudski procesi protiv porodni~ara, a 
predmete ~esto vje{ta~e sudski vje{taci koji za to nisu 
kompetentni, jer nisu subspecijalisti iz navedenoga 
podru~ja. Prof. Herman je naglasio da su i oni imali kao 
Klinika velikih pote{ko}a zbog toga {to zdravoj trudnici 
s normalnom trudno}om u 41. tjednu gestacije nisu 
u~inili biofizikalni profil i doplersko ispitivanje, {to bi 
se svakako izbjeglo kada bi postojali odgovaraju}i po-
stupnici za postupanje u tim situacijama. Osim toga 
svjedoci smo nedostatka kadrova i pogotovo neonatolo-
ga kojih na tr`i{tu radne snage nema, a ne}e ih ni biti. 
Mogu potvrditi na na{em primjeru da se na natje~aj za 
pedijatra neonatologa nije javio niti jedan kandidat. 
O~ekuje se da }e i ginekologa biti sve manje ako se na-
stavi ovakav trend medijske hajke i sudskih progona.

Razli~ite udruge kao {to je udruga RODA daju si za 
pravo donositi mi{ljenja o stru~nim pitanjima, kao {to je 
vo|enje poroda. Postavlja se pitanje tko }e u slu~aju 
pote{ko}a biti odgovoran te tko }e snositi posljedice 
ako se pojave problemi. Nemam ni{ta protiv udruga, ali 
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je vrijeme re}i da se udruge moraju dr`ati onih pitanja 
za koja su kompetentne, a stru~na pitanja prepustiti 
stru~njacima. Moram spomenuti novi Zakon o primalj-
stvu koji po svome sadr`aju podsje}a na neki pamflet 
koji su pisale »udruge a ne struka«.

Me|unarodne aktivnosti Hrvatskog dru{tva za peri-
natalnu medicinu HLZ-a tijekom ~etverogodi{njeg raz-
doblja od 2005. do 2008. godine bile su vrlo uspje{ne. 
Hrvatski perinatolozi imali su plenarna predavanja na:

20. Europskom kongresu perinatalne medicine u 
Pragu od 24. do 27. 5. 2006. godine,
21. Europskom kongresu perinatalne medicine u 
Istanbulu koji je odr`an od 10. do 13. 9. 2008. go-
dine,
7. Svjetskom kongresu perinatalne medicine u Za-
grebu od 21.–24. 9. 2005. (HDPM je bilo suorgani-
zator),
8. Svjetskom kongresu perinatalne medicine u Fi-
renci 9.–13. 9. 2007. godine.

Na{e dru{tvo je zajedno s International Academy of 
Perinatal Medicine bilo suorganizator me|unarodnog 
simpozija »Beginning of human life – scientific, medi-
cal, legal and religious controversies« nakon koga je 
tiskana dobro ocijenjena monografija na engleskome 
jeziku.

U okviru Dru{tva djeluje i hrvatski ogranak Ian Do-
nald School of Ultrasound, koja ima diljem svijeta 45 
ogranaka, a ~iji }e sljede}i sastanak biti ove godine u 
Dubrovniku gdje }e se 29. i 30. listopada odr`ati i 3. 
sastanak World School of Perinatal Medicine Erich Sa-
ling. Dana 31.10. i 1.11.2009. godine International 
Academy of Perinatal Medicine }e organizirati, a na{e 
Dru{tvo je suorganizator, skup pod nazivom Prematu-
rity: Facts and Doubts na kojem }e sudjelovati najemi-
nentniji svjetski stru~njaci iz podru~ja perinatalne me-
dicine, me|u kojima su Erich Saling, Roberto Romero, 
Kypros Nicolaides, Ola Saugstadt, Ann Greenough, 
Malcolm Levene i mnogi drugi. ̂ lanovi na{ega Dru{tva 
}e kao i do sada sudjelovati kao pozvani predava~i na 9. 
Svjetskom kongresu perinatalne medicine u Berlinu, od 
24. do 28.10.2009., na kome }e voditi okrugli stol o fe-
talnoj neurologiji i sjednicu o 3D/4D ultrazvuku u peri-
natalnoj medicini. Za posljedne, me|unarodne aktivno-
sti, posebice je zaslu`an prof. Asim Kurjak.

U zavr{nici svoga istupa prof. Herman je naglasio da 
smo suo~eni s jo{ jednim problemom koji je sve na-
gla{eniji, a to je neaktivnost mla|ih u struci, {to je na{lo 
svoj odraz i u premalom broju izlaganja na posljednjim 
Perinatalnim danima. Potrebno je poduzeti mjere kako 
bi se aktivnost mladih pove}ala i kako bismo opet po-
stigli onu stru~nu aktivnost koja je ranije resila na{u 
struku. Zahvaljuju}i jo{ jednom na svemu {to je dopri-
nijelo aktivnosti dru{tva, prof. Herman je zavr{io svoje 
izvje{}e. Pisani tekst izvje{}a se nalazi kao dodatak 
ovome zapisniku.

Prof. Dra`an~i} je zahvalio prof. Hermanu na izvje{}u, 
te je zamolio dr. Vesnu Ko{ec da dade izvje{}e Verifika-

•

•

•

•

cijskog povjerenstva. Dr. Ko{ec je naglasila da je od 97 
delegata s vjerodajnicama Skup{tini nazo~no njih 67, a 
za kvorum je potrebno 49, {to zna~i da Skup{tina mo`e 
pravovaljano donositi odluke i nastaviti radom. Zatim je 
prof. Dra`an~i} zamolio tajnicu Dru{tva dr. Hrvojku 
Solja~i} Vrane{ da podnese izvje{}e.

Ad. 3. U svome izvje{}u je dr. Hrvojka Solja~i} Vra-
ne{ naglasila da je Dru{tvo tijekom ~etverogodi{njega 
razdoblja od 2005. do 2008. godine bilo vrlo aktivno. 
Odr`ano je deset sjednica Upravnoga odbora Dru{tva. 
Donesena je odluka da }e se Perinatalni dani »Ante 
Dra`an~i}« odr`avati svake druge godine. Usvojen je 
zaklju~ak da bi svaki Perinatalni dani trebali zavr{iti sa 
smjernicama koje bi onda bile smjernice Dru{tva. Odr-
`ani su 22. Perinatalni dani u okviru »7. Svjetskog kon-
gresa perinatalne medicine« u Zagrebu od 21. do 24. 
rujna 2005. godine. U Malinskoj su od 24. do 27. listo-
pada 2006. odr`ani 23. Perinatalni dani, a 24. Perinatal-
ni dani »Ante Dra`an~i}« odr`ani su od 22. do 25. listo-
pada 2008. u Zagrebu u sklopu kojega je odr`ano i 16. 
Savjetovanje o perinatalnom mortalitetu. Dana 17. 11. 
2007. odr`ano je 15. savjetovanje o perinatalnom mor-
talitetu. 13. savjetovanje o perinatalnom mortalitetu odr-
`ano je 18. 11. 2005. u Zagrebu, a 14. savjetovanje o 
perinatalnom mortalitetu je odr`ano 25. 10. 2006. godi-
ne u Zagrebu. Na{e je dru{tvo aktivno sudjelovalo u or-
ganizaciji 27., 28., 29. i 30. Alpe Adria sastanka, od 
kojih je 28. sastanak odr`an u Vara`dinu 6. i 7. listopa-
da. 2007. godine u organizaciji na{ega Dru{tva. Pod po-
kroviteljstvom Dru{tva u suradnji s Medicinskim fa-
kultetom Sveu~ili{ta u Zagrebu odr`ana su ~etiri te~aja 
trajnog usavr{avanja lije~nika »Neonatologija« i ~etiri 
znanstvena simpozija iz neonatologije. Tako|er je odr-
`an 5. te~aj trajnog usavr{avanja lije~nika o ultrazvuku 
u perinatologiji te ~etiri te~aja »Dani klinike« u »Op}oj 
bolnici Sv. Duh«. Planirani su 25. Perinatalni dani »Ante 
Dra`an~i}« u Splitu 2010. godine, a dogovoreno je su-
djelovanje i na sljede}im Alpe Adria skupovima od 
kojih je 31. u Loebenu u Austriji. Dru{tvo je podr`avalo 
aktivnost Povjerenstava za subspecijalizacije iz materno 
fetalne medicine i neonatologije.

Na{i ~lanovi publicirali su vrlo zapa`ene stru~ne i 
znanstvene ~lanke u doma}im i stranim ~asopisima. 
Tijekom razdoblja od 2005. do 2008. godine izlazio je 
redovito ~asopis »Gynaecologia et perinatologia«. U 16 
brojeva i 7 suplemenata objavljeno je 189 znanstvenih i 
stru~nih ~lanaka te drugih priloga, na 879 stranica. U 7 
suplemenata je na 1658 stranica objavljen veliki broj 
~lanaka. Po~asni predsjednik na{ega Dru{tva prof. dr. 
Ante Dra`an~i}, kao glavni urednik zajedno sa svojim 
zamjenikom prof. Asimom Kurjakom i pet urednika 
vrlo je predano radio na ure|ivanju ~asopisa s velikim 
entuzijazmom, ula`u}i veliki trud i napore da ~asopis 
bude {to bolji. ^asopis je u{ao u doma}u web bazu hr-
cak.srce.hr, a osim u EMBASE indeksiran je i u SCO-
PUS-u.

Ad. 4. Doc. Boris Filipovi} Gr~i} je u svome izvje{}u 
naglasio da je upla}ivanje ~lanarina neredovito te da je 
za 2008. godinu samo 27 ~lanova uplatilo ~lanarinu, te 
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se predla`e da se zaostale ~lanarine naknadno uplate. 
Iako glavni prihodi Dru{tva ne proizlaze iz ~lanarina, 
ipak ih je potrebno uplatiti kako bi se osigurao kakav 
takav stalni prihod Dru{tva. Evo izvje{}a:

Ukupni prihodi dru{tva do 31. 12. 2008. su iznosili 
339.439,34 KN, ukupni rashodi su iznosili 167.828,25 
KN, a saldo je 171.611,09 KN (detaljno izvje{}e rizni-
~ara je sastavni dio dodatka ovoga zapisnika).

Ad. 5. Prof. Dra`an~i} je otvorio raspravu o izvje{}i-
ma te je upitao javlja li se tko za rije~. Kako nije bilo 
zainteresiranih, prof. Dra`an~i} je podsjetio kako slijedi 
izbor predsjednika i potpredsjednika pred kojima je kao 
i pred svima nama veliki problem sudskih procesa i 
vje{taka koji nemaju podlogu na osnovu koje bi donosi-
li mi{ljenje. Stoga je jako va`no donijeti postupnike o 
pojedinim klini~kim pitanjima na temelju kojih bi se 
onda mogla donijeti prosudba je li lije~nik postupio 
ispravno. Prof. Dra`an~i} je istaknuo da je on lije~nik 
staroga kova te da osim ud`ebnika ne bi bili potrebni 
neki drugi postupnici kada situacija sa sudskim progo-
nima ne bi bila ovako dramati~na kao sada. Istaknuo je 
kako je uvjeren da je dono{enje postupnika najva`nija 
zada}a novog Upravnog odbora dru{tva. Te postupnike 
potrebno je objaviti i u slu`benom glasilu Dru{tva od-
nosno ~asopisu »Gynaecologia et Perinatologia« {to bi 
zna~ilo da se na takav pisani tekst onda svi mogu pozi-
vati. U okviru Povjerenstva za perinatalnu medicinu 
Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi imamo dvoje 
ljudi koji su zadu`eni za postupnike a to su prof. Snje-
`ana [krablin i prof. Oleg Petrovi}. Ja mislim da bi ovi 

ljudi trebali nastaviti s radom na postupnicima bez ob-
zira budu li izabrani u Upravni odbor Dru{tva ili ne.

Uklju~uju}i se u raspravu dr. ^i~ak je naglasio da je 
to doista hvalevrijedna inicijativa, jer me|u odvjetnici-
ma postoje oni koji se usko specijaliziraju za napadanje 
na lije~nike, te do sada nisu postojala tijela koja bi tim 
ljudima mogli pomo}i. Ova inicijativa bi mogla pomo}i 
da se premosti procjep koji je do sada postojao zbog 
nedostatka postupnika pa prema tome i stru~nih moda-
liteta pomo}i napadnutim lije~nicima. Stoga predla`e 
da se na tim postupnicima {to prije zapo~ne s radom.

Prof. Dra`an~i} je istaknuo kako iako sve pi{e u ud`-
benicima ipak nije dobro da se u vje{ta~enjima stalno 
pozivamo na ono {to preporu~uju Ameri~ko dru{tvo gi-
nekologa i opstetri~ara ili britanski Kraljevski koled`, te 
bi bilo bolje kada bismo imali vlastite postupnike koje 
bi donijelo Dru{tvo i iza njih bi stajalo.

Prof. \elmi{ je naglasio da je Povjerenstvo za perina-
talnu medicinu Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi 
prije nekoliko godina donijelo postupnike i da ih je po-
trebno samo potra`iti i donijeti Dru{tvu na usvajanje. 
[to se pak ti~e neaktivnosti mladih, prof. \elmi{ je 
istaknuo da }e ta neaktivnost biti jo{ i ve}a ako se Peri-
natalni dani budu organizirali svake druge a ne svake 
godine, jer to izaziva inertnost. Kada bude postojao mo-
tiv za izlaganje radova jednom godi{nje bit }e i mladi 
aktivniji u svome stru~nom i znanstvenome radu.

Dr. Tomislav [timac je upitao tko je pisao te postup-
nike u MZSS ako nitko od vas ovdje nije?

Tablica 1. Za ~lanove Upravnog odbora predlo`eni su kandidati prema regijama

Regija Opstetri~ari Neonatolozi

Zagreb Blaji} Jozo, Petrova
Habek Dubravko, Sv.Duh
Ivani{evi} Marina, Petrova
Podobnik Mario, privatnik
 Solja~i} Vrane{ Hrvojka,
Sr. Milosrdnice
[anjug Jadranka, Zabok
Zlopa{a Goran, Petrova

Bira se 4 

1.
2.
3.
4.
5.

6.
7.

Dasovi} Buljevi} Andreja, Rebro
Filija Andrea, Zabok
Gveri} Ahmeta{evi} Snje`ana, Petrova
Stanojevi} Milan, Sv. Duh

Bira se 3

1.
2.
3.
4.

Slavonija
i Bilogora

^ur`ik Darko, Osijek
@u`ani} Klapan Bla`enka, Na{ice
Zadro Bruno, Bjelovar

Bira se 2

1.
2.
3.

Bla{kovi} Kokeza Jadranka, Osijek
Evi} Branimir, Pakrac
Jakovac Branka, Slavonski Brod

Bira se 1

1.
2.
3.

Sjeverna
Hrvatska

Kirchbaum Oskar, Vara`din
[poljari} Aleksandra, Vara`din

Bira se 1

1.
2.

Maga{ Karmen, Vara`din
@vorc Jovanka, ^akovec

Bira se 1

1.
2.

Sredi{nja
Hrvatska

Pavleti} Posavec Maja, Gospi}
Rado{evi} Ljubomir, Gospi}

Bira se 1

1.
2.

Ko`i} Andres Tajana, Sisak

Bira se 1

1.

Rijeka i Istra Gattoni Stepanov Elena, Pula
Petrovi} Oleg, Rijeka
Sindik Neboj{a, Rijeka

Bira se 2

1.
2.
3.

Krajina Robert, Rijeka
Milevoj Ra`em Mirna, Pula

Bira se 1

1.
2.

Dalmacija Junakovi} Milena, [ibenik
Hoti Mate{i} Milka, Zadar
Roje Damir, Split
Vukovi} Sr|an, Split

Bira se 2

1.
2.
3.
4.

Bucat Marija, Split
Dubove~ak @eljko, [ibenik
Anton~i} Furlan Ivanka, Split
Pavi} Linda, Zadar

Bira se 1

1.
2.
3.
4.
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Tablica 2. ^lanovi izabrani u Upravni odbor

Regija Opstetri~ari Neonatolozi

Zagreb Blaji} Jozo, Petrova
Habek Dubravko, Sv. Duh
Solja~i} Vrane{ Hrvojka, Sr. Milosrd.
Zlopa{a Goran, Petrova

1.
2.
3.
4.

Dasovi} Buljevi} Andreja, Rebro
Gveri} Ahmeta{evi} Snje`ana, Petrova
Stanojevi} Milan, Sv. Duh

1.
2.
3.

Slavonija
i Bilogora

^ur`ik Darko, Osijek
Zadro Bruno, Bjelovar

1.
2.

Bla{kovi} Kokeza Jadranka, Osijek1.

Sjeverna
Hrvatska

[poljari} Aleksandra, Vara`din1. Maga{ Karmen, Vara`din1.

Sredi{nja
Hrvatska

Pavleti} Posavec Maja, Gospi}1. Ko`i} Andres Tajana, Sisak1.

Rijeka i Istra Gattoni Stepanov Elena, Pula
Petrovi} Oleg, Rijeka

1.
2.

Krajina Robert, Rijeka1.

Dalmacija Roje Damir, Split
Vukovi} Sr|an, Split

1.
2.

Anton~i} Furlan Ivanka, Split1.

Prof. Podobnik je objasnio da je Povjerenstvo za pe-
rinatalnu medicinu oformio ministar zdrsvtva doc. Lju-
bi~i}, a u njemu su bili prof. Haller, prof. Podobnik, 
prof. \elmi{, prof. Petrovi} i drugi. Ti postupnici po-
stoje, ali ih ministar nije potpisao jer se je mijenjala 
vlast pa na odlasku ministar nije `elio potpisivati ni{ta, 
jer je takav obi~aj. Te postupnike treba prona}i i dati ih 
da ih Dru{tvo potvrdi.

Prim. Benjak je naglasila da je ona predsjednica 
sada{njega Povjerenstva za perinatalnu medicinu pri 
MZSS, koje sada radi te da su prof. [krablin iz Zagreba 
i prof. Petrovi} iz Rijeke zadu`eni za pisanje opstetri~kih 
postupnika. Na izri~ito tra`enje postupnika koje je izra-
dilo prethodno povjerenstvo dobili smo negativan odgo-
vor. Stoga je potrebno izraditi nove. Neonatolo{ki po-
stupnici su u izradi, a neki su ve} objavljeni.

Prof. Podobnik je naglasio da su postupnike pisala 
Povjerenstvo za perinatalnu medicinu koje je vodio 
prof. Haller, te Povjerenstvo za neplodnost i umjetnu 
oplodnju koju je vodio prof. [imuni}, ali oni nisu bili 
potpisani od strane ministra, jer se je mijenjala vlast.

Prof. Dra`an~i} nagla{ava da se je mijenjao ministar, 
a ne vlast. Prim. Benjak je bila zadu`ena na}i postup-
nike, ali joj to nije uspjelo, izradit }e se novi. Upravni 
odbor Dru{tva je kompetentan za razmatranje i potvrdu 
tih postupnika. Prof. Dra`an~i} je upitao ima li nekih 
drugih primjedbi i pitanja. Naglasio je da je zada}a no-

voga rizni~ara sakupiti zaostale ~lanarine. Zatim je prof. 
Dra`an~i} zaklju~io ovu raspravu i pre{ao na to~ku 6 
dnevnoga reda: predlaganje predsjednika Dru{tva.

Ad. 6. Prema na{em Pravilniku, naglasio je prof. Dra-
`an~i}, svake ~etiri godine se na ~elu na{ega Dru{tva 
mijenja predsjednik s time da jedan mandat bude gine-
kolog koji je to bio ovaj mandat, a potom neonatolog. 
Sada je red na neonatologa. Potrebno je predlo`iti kan-
didate iz redova neonatologa. Predlo`eni su: prof. Igor 
Prpi}, doc. Boris Filipovi}-Gr~i}, doc. Emilja Jureti}.

Ad. 7. Za potpredsjednika koji bi trebao biti gineko-
log predlo`eni su: dr. Vesna Ko{ec i prof. Jospi \elmi{. 
Prof. Dra`an~i} je objasnio da u ~lanstvo Upravnog 
odbora ulaze i predsjednik i potpredsjednik, te on kao 
po~asni predsjednik, te biv{i predsjednik prof. Herman.

Ad 8. Za ~lanove Upravnog odbora predlo`eni su 
kandidati prema regijama (tablica 1).

Ad. 9 Nakon kratke stanke od 15 minuta i izrade 
glasa~kih listi}a pristupilo se glasovanju za predsjed-
nika, dopredsjednika i ~lanove upravnog odbora. Izbor-
no povjerenstvo je zavr{ilo svoj rad za oko jedan i pol 
sat, te je oglasilo sljede}e rezultate: ukupno je bilo 64 
listi}a od kojih je 63 bilo va`e}ih i jedan neva`e}i. Za 
predsjednika dru{tva s 42 glasa izabran je doc. dr. sc. 
Boris Filipovi}-Gr~i}, za dopredsjednika prof. dr. sc Jo-
sip \elmi{ s 33 glasa. ^lanove izabrane u Upravni od-
bor prikazuje tablica 2.

Izbor je prihva}en aklamacijom i burnim pljeskom.
Ad 10. Novoizabrani predsjednik doc. Boris Filipo-

vi}-Gr~i} je nakon izbora u ime novoizabranih tijela 
Dru{tva zahvalio na izboru nagla{avaju}i da o~ekuje 
plodonosan i uspje{an rad i suradnju svih koji su voljni 
raditi za boljitak i napredak struke na dobrobit na{ih pa-
cijenata. Tako|er je podvukao va`nost timskog rada uz 
obe}anje da }e nastojati nastaviti dobru tradiciju uspje{-
noga vo|enja dru{tva uz po{tovanje na~ela koja nam je 

usadio na{ u~itelj i po~asni predsjednik dru{tva prof. 
Ante Dra`an~i}.

Sastanak je zavr{io u 14 sati.
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